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From: 5.1.2e )

Sent: Mon 3/30/2020 7:09:07 AM

Subject: RE: scenario's doorbetaling Valys

Received: Mon 3/30/2020 7:09:07 AM

GoedemorgenEEE
Prima, lzat het (plannen) graag aan jou over! ©

Handig om te weten inderdaad of ze nog iets gaan sturen.

oroet GRE
vor:ICES EER isi

Verzonden: maandag 30 maart 2020 09:02

re ) SEE eins nt;ICE) SEE nos.»IE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: scenario's doorbetaling Valys

@minvws.nl]

Goedemorgen,
We hadden met TV afgesproken dat ze eind vorige week hun scenario’s naar ons toe zouden sturen maar ik heb nog niets

gezien. Ik zal naar de svz vragen.

We kunnen om 9.30 met elkaar bellen of anders vanmiddag bijv. rond 15 uur (misschien handiger om ev. reactie van TV te

bespreken
Groet,

Verzonden: maandag 30 maart 2020 08:42

JE© inves;IESEC)EEC© inv s.o!>;EEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: scenario's doorbetaling Valys

Dank je!
Denk dat het handig is dat wij nog even (max halfuur) overleggen over insteek voordat wij morgenochtend met Transvision

praten.

gaan zij ons voor dat overleg nog iets toesturen of presenteren zij hun huiswerk morgen mondeling?

van:IEEESEEKERo «inv o>
Verzonden: zondag 29 maart 2020 23:01

Aan: HEE minvws >;ITER SEEN wins. >;IEEE

Onderwerp: RE: scenario's doorbetaling Valys

Zeker mooie notitie.

De zuivere lijn is m.i. om aan te sluiten bij de brede fin afspraken die met VNG zijn gemaakt. Zou gek zijn al wij gemeenten

aanspreken (indien nodig zelfs interbestuurlijk toezicht toepassen) om bij vraagterugval hun aanbieders door te betalen en dat

wij dat zelf niet zouden doen. Komen we denk ik niet mee weg. Bij het doorbetalen (bijv 80%) zijn idd wel aanvullende

afspraken te maken over een eventuele boeggolf die na de coronacrisis optreedt (als iedereen zijn pkb toch nog op wil maken).
In lijn met de fin afspraken zou je dan ook moeten afspreken dat TV en onderaanbieders geen aansprazk maken op de brede

noodmaatregelen van het kabinet.

Als je wil afstappen van deze lijn zou
je

voor de hele sector vervoer andere afspraken moeten maken, dus naast Valys, ook wmo

vervoer en wsl leerleingenvervoer. heeft dit balletje al opgeworpen in overleg met de VNG. Kan een optie zijn maar vraagt
dan wel snel duidelijkheid en overeenstemming hierover. Alleen dan zou je kunnen uitkomen op scenario 2 denk ik.

a

Verzonden: zondag 29 maart 2020 14:27
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Onderwerp: RE: scenario's doorbetaling Valys

Hartstikke fijn dat je dit voor ons gemaakt hebt | EEE
inderdaad hardop denken, dat is wel de manier om het scherper te krijgen.
Ik heb er - hardop denkend -

op voortgeborduurd, resultaat heb ik in de kantlijn in opmerkingen opgenomen.

Volgens mij aardig op streek als voorbereiding op ons overleg met Tv op dinsdag.

We moeten nadenken over het principe, maar ook goed vooraf over uitvoerbaarheid nadenken.

Komen we uit!

Groet

van:IEEE<BEXEDM© invvis.ni>
Verzonden: zaterdag 28 maart 2020 20:44

)SEE© minvws.o>;IEE)SEE© inves. >;IEEE
@minvws.nl>

Onderwerp: scenario's doorbetaling Valys

Excuus. Ik zou — deze week- samen met) naar scenarios kijken. Dat is mij de afgelopen dagen niet gelukt. Vandaag mijn
hoofd hier over gebroken daarom stuur ik het nu maar naar jullie allemaal voor commentaar.

Ik vond het lastig. Zie het memo als start van een discussie (voor we TV dinsdag spreken). Misschien maandag maar over

hebben?

Toelichting:
Het zijn niet alleen scenario’s. Het is een heel verhaal geworden. Ik heb het brede vervoerprobleem geschetst en dat in de

bredere context van de crisis geplaatst.
Dacht dat dat handig is als we er een echt stuk in de lijn naar boven van willen maken.

Het stuk geeft wel inzicht in de kosten van het vervoer. In principe liggen heel veel kosten vast als je daar ook al het flexibele

personeel onder laat vallen. Niet raar, het gaat om personeel en over taxis. Veel andere kosten zijn er niet. Eigenlijk is bijna
alleen benzine/diesel variabel. En wat overhead neem ik aan.

Goede zaterdagavond en zondag ©

Groet,


